

ARABAKO FORU ALDUNDIA

DIPUTACIÓN FORAL DE ÁLAVA

Administrazio Xedapenak

Diputatuen Kontseiluaren Foru Dekretuak

OGASUN, FINANTZA ETA AURREKONTU SAILA

7264

78/2011 FORU DEKRETUA, Diputatuen Kontseiluarena, abenduaren 27koa, Pertsona Fisikoen Errentaren gaineko Zergan jasotzen diren lan etekinen gainean egin beharreko atxikipenen ehunekoak aldatzen dituen.

Urtarrilaren 29ko 3/2007 Foru Arauak, Pertsona Fisikoen Errentaren gaineko Zergarenak, bere XII. Tituluko II. Kapituluak konturako ordainketez dihardu. Hauei buruz zehaztasun handiz hitz egiten da Pertsona Fisikoen errentaren gaineko Zergaren Araudiko VII. Tituluak, abenduaren 11ko 76/2007 Foru Dekretuaren bidez onartu zena.

Foru Dekretu honen bidez, 2012ko urtarrilaren 1etik aurrera lan etekinen gainean egin beharreko atxikipenen ehuneko taula berri bat onartu nahi da.

Zerga Araudiaren Zerbitzuak horri buruz emandako txostena aztertuta da.

Horregatik, Ogasun, Finantza eta Aurrekontu Saileko foru diputatuak proposatuta eta Diputatuen Kontseiluak gaur bertan egindako bilkuran gaia aztertu ondoren, hauxe

XEDATU DUT

Artikulu bakarra. Abenduaren 11ko 76/2007 Foru Dekretua aldatzea, Pertsona Fisikoen Errentaren gaineko Zergaren Araudia onartzen duena.

Pertsona Fisikoen Errentaren gaineko Zergaren Araudia onartu duen abenduaren 11ko 76/2007 Foru Dekretuaren ondoko manuak aldatu dira:

Bat. 107. artikuluko 1. idatz zatia aldatu da eta aurrerantzean honela geratuko da idatzita:

“1. Atxikipenen ehunekoen taula orokorra:

URTEKO ETEKINAREN ZENBATEKOA		ONDORENGOEN KOPURUA							
GUTXIENEZ (EUROTAN)	GEHIENEZ (EUROTAN)	0	1	2	3	4	5	GEHIAGO	
0,01	11.560,00	0	0	0	0	0	0	0	0
11.560,01	12.020,00	1	0	0	0	0	0	0	0
12.020,01	12.520,00	2	0	0	0	0	0	0	0
12.520,01	13.070,00	3	1	0	0	0	0	0	0
13.070,01	13.660,00	4	2	0	0	0	0	0	0
13.660,01	14.310,00	5	3	0	0	0	0	0	0
14.310,01	15.030,00	6	4	2	0	0	0	0	0
15.030,01	15.820,00	7	5	3	0	0	0	0	0
15.820,01	16.950,00	8	6	4	1	0	0	0	0
16.950,01	18.330,00	9	7	5	2	0	0	0	0
18.330,01	19.690,00	10	9	7	4	0	0	0	0
19.690,01	21.180,00	11	10	8	5	2	0	0	0
21.180,01	22.650,00	12	11	9	6	3	0	0	0
22.650,01	24.020,00	13	12	10	8	4	1	0	0
24.020,01	26.190,00	14	13	11	9	6	3	0	0
26.190,01	28.650,00	15	14	13	10	8	5	0	0
28.650,01	31.630,00	16	15	14	12	10	7	0	0
31.630,01	35.290,00	17	16	15	13	11	8	0	0
35.290,01	38.410,00	18	17	16	15	13	10	3	0
38.410,01	41.030,00	19	18	17	16	14	12	5	0
41.030,01	43.930,00	20	19	18	17	15	13	7	0
43.930,01	47.290,00	21	20	20	18	17	15	9	0
47.290,01	51.240,00	22	21	21	19	18	16	11	0
51.240,01	54.580,00	23	22	22	21	19	18	12	0

Disposiciones Administrativas

Decretos Forales del Consejo de Diputados

DEPARTAMENTO DE HACIENDA, FINANZAS Y PRESUPUESTOS

7264

DECRETO FORAL 78/2011, del Consejo de Diputados de 27 de diciembre, que modifica los porcentajes de retención aplicables a los rendimientos de trabajo en el Impuesto sobre la Renta de las Personas Físicas.

La Norma Foral 3/2007, de 29 de enero, del Impuesto sobre la Renta de las Personas Físicas, dedica el Capítulo II de su Título XII a los pagos a cuenta, que son objeto de más amplio detalle en el Título VII del Reglamento del Impuesto sobre la Renta de las Personas Físicas, aprobado mediante Decreto Foral 76/2007, de 11 de diciembre.

El objeto principal del presente Decreto Foral es la aprobación de una nueva tabla de porcentajes de retención aplicables a los rendimientos del trabajo a partir del día 1 de enero del año 2012.

Visto el informe emitido al respecto por el Servicio de Normativa Tributaria.

En su virtud, a propuesta del Diputado de Hacienda, Finanzas y Presupuestos, y previa deliberación del Consejo de Diputados en Sesión celebrada en el día de hoy,

DISPONGO

Artículo Único. Modificación del Decreto Foral 76/2007, de 11 de diciembre, que aprueba el Reglamento del Impuesto sobre la Renta de las Personas Físicas.

Se modifican los siguientes preceptos del Decreto Foral 76/2007, de 11 de diciembre, que aprueba el Reglamento del Impuesto sobre la Renta de las Personas Físicas:

Uno. Se modifica el apartado 1 del artículo 107 que quedará redactado como sigue:

“1. Tabla general de porcentajes de retención:

IMPORTE RENDIMIENTO ANUAL		NÚMERO DE DESCENDIENTES							
DESDE EUROS	HASTA EUROS	0	1	2	3	4	5	MÁS	
0,01	11.560,00	0	0	0	0	0	0	0	0
11.560,01	12.020,00	1	0	0	0	0	0	0	0
12.020,01	12.520,00	2	0	0	0	0	0	0	0
12.520,01	13.070,00	3	1	0	0	0	0	0	0
13.070,01	13.660,00	4	2	0	0	0	0	0	0
13.660,01	14.310,00	5	3	0	0	0	0	0	0
14.310,01	15.030,00	6	4	2	0	0	0	0	0
15.030,01	15.820,00	7	5	3	0	0	0	0	0
15.820,01	16.950,00	8	6	4	1	0	0	0	0
16.950,01	18.330,00	9	7	5	2	0	0	0	0
18.330,01	19.690,00	10	9	7	4	0	0	0	0
19.690,01	21.180,00	11	10	8	5	2	0	0	0
21.180,01	22.650,00	12	11	9	6	3	0	0	0
22.650,01	24.020,00	13	12	10	8	4	1	0	0
24.020,01	26.190,00	14	13	11	9	6	3	0	0
26.190,01	28.650,00	15	14	13	10	8	5	0	0
28.650,01	31.630,00	16	15	14	12	10	7	0	0
31.630,01	35.290,00	17	16	15	13	11	8	0	0
35.290,01	38.410,00	18	17	16	15	13	10	3	0
38.410,01	41.030,00	19	18	17	16	14	12	5	0
41.030,01	43.930,00	20	19	18	17	15	13	7	0
43.930,01	47.290,00	21	20	20	18	17	15	9	0
47.290,01	51.240,00	22	21	21	19	18	16	11	0
51.240,01	54.580,00	23	22	22	21	19	18	12	0

URTEKO ETEKINAREN ZENBATEKOA		ONDORENGOEN KOPURUA						
GUTXIENEZ (EUROTAN)	GEHIENEZ (EUROTAN)	0	1	2	3	4	5	GEHIAGO
54.580,01	58.100,00	24	23	23	22	21	19	14
58.100,01	62.210,00	25	25	24	23	22	20	16
62.210,01	66.970,00	26	26	25	24	23	22	17
66.970,01	72.270,00	27	27	26	25	24	23	19
72.270,01	76.780,00	28	28	27	26	25	24	20
76.780,01	81.880,00	29	29	28	27	27	25	22
81.880,01	87.530,00	30	30	29	29	28	27	23
87.530,01	94.210,00	31	31	30	30	29	28	25
94.210,01	102.000,00	32	32	31	31	30	29	26
102.000,01	111.180,00	33	33	32	32	31	30	28
111.180,01	122.160,00	34	34	33	33	32	32	29
122.160,01	135.540,00	35	35	35	34	33	33	31
135.540,01	152.070,00	36	36	36	35	35	34	32
152.070,01	172.340,00	37	37	37	36	36	35	34
172.340,01	198.860,00	38	38	38	37	37	36	35
198.860,01	235.010,00	39	39	39	38	38	38	36
235.010,01	Hortik gora	40	40	40	39	39	39	38

Bi. 107. artikuluko 4. idatz zatiko c) letra aldatu da eta honela geratu da:

“c) Ehuneko 65eko edo hortik gorako ezintasun maila duen langile ezindu aktiboa bada.

URTEKO ETEKINAREN ZENBATEKOA		EZINTASUN MAILA		
GUTXIENEZ (EUROTAN)	GEHIENEZ (EUROTAN)	4.A) IDATZ ZATIA	4.B) IDATZ ZATIA	4.C) IDATZ ZATIA
0,01	22.650,00	9	12	12
22.650,01	28.650,00	7	12	12
28.650,01	41.030,00	6	10	10
41.030,01	47.290,00	5	9	9
47.290,01	66.970,00	4	8	8
66.970,01	102.000,00	3	6	6
102.000,01	172.340,00	2	5	5
172.340,01	Hortik gora	1	3	3

XEDAPEN INDARGABETZAILEA

Foru dekretu honetan finkatutakoaren aurka dauden xedapen guztiak indargabetu dira.

AZKEN XEDAPENA

Foru dekretu hau ALHAOn argitaratu eta hurrengo egunean jarriko da indarrean eta 2012ko urtarrilaren 1etik aurrera izango ditu ondorioak.

Vitoria-Gasteiz, 2011ko abenduaren 27a.– Diputatu Nagusia, JAVIER DE ANDRÉS GUERRA.– Ogasun, Finantza eta Aurrekontu Saileko Diputatu, JOSÉ ZURITA LAGUNA.– Ogasun Zuzendaria, JUAN IGNACIO MARTÍNEZ ALONSO.

Foru Aginduak

OGASUN, FINANTZA ETA AURREKONTU SAILA

7279

760/2011 FORU AGINDUA, abenduaren 26koa, Ogasun Finantza eta Aurrekontu Saileko foru diputatuarena. Honen bidez, onartu egiten dira 2012ko urtarrilaren 1etik aurrera aplikatuko diren Pertsona Fisikoen gaineko Zergaren zenbatespen objektiboko zeinu, indize edo moduluak.

Pertsona Fisikoen Errentaren gaineko Zerga arautzen duen urtarilaren 29ko 3/2007 Foru Arauaren 30. artikulua zeinu, indize edo moduluen bidezko zenbatespen objektiboko metodoa arauz ezartzen diren jarduera ekonomikoei (jarduera profesionalak salbu) eta bertan xedatutako eran eta mugen barruan, aplikatuko zaiela ezartzen du.

IMPORTE RENDIMIENTO ANUAL		NÚMERO DE DESCENDIENTES						
DESDE EUROS	HASTA EUROS	0	1	2	3	4	5	MÁS
54.580,01	58.100,00	24	23	23	22	21	19	14
58.100,01	62.210,00	25	25	24	23	22	20	16
62.210,01	66.970,00	26	26	25	24	23	22	17
66.970,01	72.270,00	27	27	26	25	24	23	19
72.270,01	76.780,00	28	28	27	26	25	24	20
76.780,01	81.880,00	29	29	28	27	27	25	22
81.880,01	87.530,00	30	30	29	29	28	27	23
87.530,01	94.210,00	31	31	30	30	29	28	25
94.210,01	102.000,00	32	32	31	31	30	29	26
102.000,01	111.180,00	33	33	32	32	31	30	28
111.180,01	122.160,00	34	34	33	33	32	32	29
122.160,01	135.540,00	35	35	35	34	33	33	31
135.540,01	152.070,00	36	36	36	35	35	34	32
152.070,01	172.340,00	37	37	37	36	36	35	34
172.340,01	198.860,00	38	38	38	37	37	36	35
198.860,01	235.010,00	39	39	39	38	38	38	36
235.010,01	en adelante	40	40	40	39	39	39	38

Dos. Se modifica la letra c) del apartado 4 del artículo 107 que quedará redactada de la siguiente forma:

“c) Trabajadores activos discapacitados con un grado de minusvalía igual o superior al 65 por ciento.

IMPORTE RENDIMIENTO ANUAL		GRADO DE MINUSVALÍA		
DESDE EUROS	HASTA EUROS	APARTADO 4.A)	APARTADO 4.B)	APARTADO 4.C)
0,01	22.650,00	9	12	12
22.650,01	28.650,00	7	12	12
28.650,01	41.030,00	6	10	10
41.030,01	47.290,00	5	9	9
47.290,01	66.970,00	4	8	8
66.970,01	102.000,00	3	6	6
102.000,01	172.340,00	2	5	5
172.340,01	en adelante	1	3	3

DISPOSICIÓN DEROGATORIA

Quedan derogadas cuantas disposiciones se opongan a lo establecido en el presente Decreto Foral.

DISPOSICIÓN FINAL

El presente Decreto Foral entrará en vigor el día siguiente al de su publicación en el BOTHA y producirá efectos desde el 1 de enero de 2012.

Vitoria-Gasteiz, 27 de diciembre de 2011.– Diputado General, JAVIER DE ANDRÉS GUERRA.– Diputado de Hacienda, Finanzas y Presupuestos, JOSÉ ZURITA LAGUNA.– Director de Hacienda, JUAN IGNACIO MARTÍNEZ ALONSO.

Órdenes Forales

DEPARTAMENTO DE HACIENDA, FINANZAS Y PRESUPUESTOS

7279

ORDEN FORAL 760/2011, del Diputado de Hacienda, Finanzas y Presupuestos de 26 de diciembre, por la que se aprueban los signos, índices o módulos, del método de estimación objetiva del Impuesto sobre la Renta de las Personas Físicas, aplicables a partir de 1 de enero de 2012.

El artículo 30 de la Norma Foral 3/2007, de 29 de enero, del Impuesto sobre la Renta de las Personas Físicas, establece que el método de estimación objetiva por signos, índices o módulos se aplicará, en los términos, límites cuantitativos y para sectores de actividad económica, excluidas las actividades profesionales, que reglamentariamente se establezcan.